
  

 

BR.0002.2.2022.AB 

 

PROTOKÓŁ NR  XLIII / 22 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 28 stycznia 2022 roku 
 

Sesja – zwołana na wniosek Zarządu Powiatu z dnia 24 stycznia 2022  roku w trybie art. 15 

ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym –  odbyła się w sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu. Początek obrad – godzina 9.05. Obrady 

prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska.  

  

Obecni: 

 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

Radni nieobecni: 

 

Gabriel Dors 

Karol Hadrych 

Maria Milejska 

Grzegorz Piłka 

Mariusz Piotrowski 

Zbigniew Rok 

   

Spoza grona Rady w sesji udział wzięli: 

 

Prezydent Miasta Zawiercia Łukasz Konarski, Skarbnik Powiatu Halina Mackiewicz, 

Sekretarz Powiatu Tomasz Dzierżanowski, radca prawny Starostwa Powiatowego w 

Zawierciu Włodzimierz Mukamiełow i inni, zgodnie z załączoną do protokołu listą 

obecności.   

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska. Na podstawie listy 

obecności stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał,             

a tym samym prawomocność XLIII sesji Rady Powiatu. Powitała radnych i Zarząd Powiatu  

z Wicestarostą Pawłem Sokołem oraz wszystkich biorących udział w posiedzeniu.   

Następnie poinformowała, że w dniu 24 stycznia br. otrzymała wniosek Zarządu Powiatu  

w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego z proponowanym porządkiem 

obrad. W uzasadnieniu wniosku wskazano, że ze względu na zakaz łączenia funkcji członka 

Zarządu Powiatu z funkcją członka zarządu spółki prawa handlowego wynikający  z ustawy  

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby 

pełniące funkcje publiczne w dniu 14 stycznia br. pan Piotr Czarnojańczyk złożył do 

Starosty pisemną rezygnację z pełnienia funkcji Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego.  

Zgodnie z art. 31c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym w przypadku złożenia rezygnacji 

z członkostwa w zarządzie przez członka nie będącego jego przewodniczącym Rada Powiatu 



 

2 

 

  

podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji i zwolnieniu z pełnienia z obowiązków nie później 

niż w ciągu 1 miesiąca od dnia złożenia rezygnacji, który w tym przypadku upływa w dniu  

14 lutego br. Plan pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2022 rok, przyjęty Uchwałą  

Nr XLII/436/21 z dnia 30 grudnia 2021 r. przewiduje, ze najbliższa sesja odbędzie się w  dniu 

24 lutego br. Wobec konieczności zachowania terminu wskazanego w przywołanym wyżej 

przepisie wniosek o zwołanie sesji w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym 

jest uzasadniony. Pomimo regulacji zawartej w art. 31c ust. 3 ustawy o samorządzie 

powiatowym zobowiązującej Starostę do przedstawienia organowi stanowiącemu nowej 

kandydatury na członka Zarządu Powiatu najpóźniej w ciągu 1 miesiąca od dnia przyjęcia 

rezygnacji, Zarząd Powiatu zdecydował o wystąpieniu z wnioskiem o uzupełnienie składu 

osobowego Zarządu na tej samej sesji, na której nastąpi przyjęcie rezygnacji.  

  

Ad.2.) 

 

Radni nie zgłosili uwag do przekazanego w materiałach sesyjnych porządku obrad sesji, 

przedstawionego wraz z wnioskiem o zwołanie sesji przez Zarząd Powiatu. 

 

W związku z koniecznością dotrzymania ustawowych terminów  rozpatrywania skarg 

wpływających do Rady Powiatu Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska  

złożyła wniosek o  rozszerzenie porządku obrad o pkt w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie  przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi przekazanej przez Śląskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego”. Zgodnie 

harmonogramem pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2022 rok, przyjętym w dniu  

30 grudnia 2021 roku, jak już wcześniej podnoszono, kolejna sesja została zaplanowana na 

dzień 24 lutego 2022 roku, co uniemożliwia rozpatrzenie skargi w ustawowym terminie 

jednego miesiąca od dnia jej otrzymania tj. od dnia 14 stycznia 2022 roku. Jednocześnie 

poinformowała, że wypełniając delegację wynikającą  z art. 15 ust. 8 ustawy o samorządzie 

powiatowym Zarząd Powiatu jako wnioskodawca zwołania sesji wyraził zgodę na 

rozszerzenie porządku obrad o wskazany wyżej projekt uchwały na posiedzeniu w dniu  

25 stycznia br. Karta sprawy w przedmiotowej sprawie została dostarczona radnym drogą 

elektroniczną wraz z projektem uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

17 głosach „za”.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska ustaliła, że powyższy projekt uchwały 

rozpatrywany będzie w  pkt 5 porządku obrad. W związku z wprowadzonymi zmianami 

kolejność pozostałych punktów porządku obrad zmienia się odpowiednio.   

 

Porządek obrad sesji po zmianach w brzmieniu zaakceptowanym przez Zarząd Powiatu 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Członka Zarządu Powiatu 

Zawierciańskiego.    

4. Wybór Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

przekazanej przez Śląskiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego  

i Kartograficznego.  

6. Zamknięcie sesji. 
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Ad.3.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIII / 445 / 21  

w sprawie przyjęcia rezygnacji Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 14 głosach „za”.    

 

Dziękując Piotrowi Czarnojańczykowi za pracę w Zarządzie Powiatu Przewodnicząca Rady 

Powiatu Barbara Laskowska życzyła powodzenia w realizacji nowych obowiązków 

służbowych. 

 

Wicestarosta Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Życzę też w nowej pracy, w której będzie pan Czarnojańczyk pracował jako prezes, gdzie 

wchodzą samorządy również naszego powiatu, że ta praca będzie skutkowała wieloma 

pozytywnymi  działaniami i będzie można ją zobaczyć na terenie właśnie naszego powiatu, 

czego bardzo, bardzo serdecznie życzę Piotrze, wielu sukcesów w nowej pracy z korzyścią, 

oczywiście zawsze, aby te sukcesy przekładały się również i na nasz powiat. Dziękuję 

bardzo”. 

 

Piotr Czarnojańczyk (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, drogi Zarządzie, Wysoka Rado. Te 3 lata to była naprawdę wspaniała 

przygoda, która nauczyła mnie nie tylko i wyłącznie tego, jak wygląda administracja od 

środka, ale jak można z administracji wyciągnąć naprawdę pozytywne rzeczy do 

funkcjonowania, gdyż nie tylko w tym sektorze, ale w pozostałych sektorach. Ja tak naprawdę 

państwa nie opuszczam do końca, ponieważ rola, którą przyjmuję, czyli przejęcie stanowiska 

prezesa zarządu Spółki SIM Zagłębie, obliguje mnie do tego – i to jest jedno z postawionych 

przeze mnie zadań – że będziemy stawiać mieszkania, zarówno w Ogrodzieńcu, tak  

i w Szczekocinach, tak że powiat zawierciański i współpraca z Zarządem Powiatu i z całym 

Starostwem będzie jednym z moich z moich celów. Mam nadzieję, że uda nam się też 

naprawdę wspaniałe relacje, które wypracowaliśmy przez te ostatnie 3 lata przekuć na to, 

żeby te plany, inwestycje i zamierzenia, które będę podejmować jako prezes spółki, 

udało się w 100%, a może nawet w 120, jeżeli będzie taka możliwość. Tak że z tego miejsca 

jeszcze raz serdecznie państwu dziękuję za wszystkie ciepłe słowa, za naprawdę wspaniale 

spędzony czas, bo wiele się tutaj nauczyłem. Dziękuję panu Prezydentowi za to, że dał mi tę 

szansę. Chciałbym podziękować panu Staroście Gabrielowi Dorsowi za taką mentorską 

opiekę nad moim rozwojem jako samorządowcem i menedżerem, bo wiele cennych nauk 

udało mi się od niego wynieść. Tak że na ręce pana Starosty Sokoła pragnę przekazać 

podziękowania dla Starosty Dorsa. Dziękuję wam wszystkim, kochani, bo to naprawdę, to 

była wspaniała przygoda. Dziękuję”. 

  

Ad.4.) 

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przypomniała, że zgodnie z art. 27 ust. 3 

ustawy o samorządzie powiatowym wyboru członka zarządu dokonuje organ stanowiący na 

wniosek Starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu tajnym. Zasady głosowana tajnego są określone w § 36 Statutu 

Powiatu, który przewiduje, że:    
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1. Głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana przez Radę Powiatu 

spośród radnych obecnych na sesji. Komisja Skrutacyjna wybiera Przewodniczącego 

Komisji. 

2. Głosowanie tajne przeprowadza się na przygotowanych przez Komisję Skrutacyjną 

kartach, opatrzonych pieczęcią Rady Powiatu i zaparafowanych przez wszystkich 

członków Komisji. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sali. 

3. Komisja Skrutacyjna określa regulamin przeprowadzenia głosowania, zatwierdzony przez 

Radę Powiatu zwykłą większością głosów. 

4. Komisja Skrutacyjna wskazuje sposób przeprowadzania głosowania, zapewniający 

zachowanie tajności. 

5. Z głosowania tajnego Komisja Skrutacyjna sporządza protokół, podpisany przez 

wszystkich członków Komisji, który Przewodniczący Komisji odczytuje na sesji, 

niezwłocznie po ustaleniu wyników głosowania. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.   

 

Jarosław Kleszczewski zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Machury, Paweł Sokół –  

kandydaturę radnej Doroty Pytlik,  Dariusz Bednarz – kandydaturę radnego Leszka Kalagi, 

a Barbara Laskowska – kandydaturę radnego Marcina Wojciechowskiego.  

 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, czyli przy 17 głosach 

„za”  powołała Komisję Skrutacyjną w ww. składzie osobowym.  

 

W imieniu Starosty Zawierciańskiego Wicestarosta Paweł Sokół zgłosił kandydaturę Jakuba 

Kosonia do pełnienia funkcji Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego. Zgłoszony  

kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska ogłosiła przerwę w obradach w celu 

dokonania wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i ustalenia sposobu 

przeprowadzenia głosowania oraz przygotowania regulaminu wyboru Członka Zarządu 

Powiatu i stosownych kart do głosowania. Początek przerwy – godz. 9.25.  

 

Po wznowieniu obrad  o godz. 9.40 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Dorota Pytlik 

przedstawiła regulamin przeprowadzenia wyboru Członka Zarządu Powiatu, który – wobec 

braku uwag i zastrzeżeń ze strony radnych – w wyniku przeprowadzonego głosowania został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 17 głosach „za” (załącznik nr 1 do protokołu). Przedstawiła 

również ustalony przez członków Komisji sposób przeprowadzenia głosowania. Głosowanie 

odbywać się będzie w wyznaczonym miejscu przy mównicy, zapewniającym zachowanie 

tajności głosowania. Przygotowane przez Komisję Skrutacyjną karty do głosowania zostaną 

rozdane wszystkim radnym przez rozpoczęciem głosowania.   

 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej po uprzednim wyczytaniu nazwiska osoby 

głosującej przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. 

 

Po zakończeniu głosowania tajnego Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska 

ogłosiła przerwę w obradach w celu obliczenia głosów i ustalenia oficjalnych wyników 

głosowania.  Początek przerwy – godz. 9.45. 
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Po wznowieniu obrad o godz. 9.55 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Dorota Pytlik 

odczytała  protokół Komisji z przeprowadzonego głosowania tajnego (załącznik nr 2 do 

protokołu). W wyniku głosowania Jakub Kosoń  otrzymał 11 głosów „za” i 6 głosów 

„przeciw”, co stanowi wymaganą prawem większość głosów „za”.  Głosów 

„wstrzymujących” nie oddano.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przypomniała, że zgodnie z przyjętym 

wcześniej regulaminem przeprowadzenia wyboru, stwierdzenia wyboru Członka Zarządu 

Powiatu dokonuje się w drodze uchwały Rady Powiatu.  

 

Uchwała Nr XLIII / 446 / 22  w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego 

w wyniku przeprowadzonego głosowania została przyjęta przy 15 głosach „za”, 1 głosie 

przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

W imieniu Rady Powiatu Zawierciańskiego Przewodnicząca Barbara Laskowska 

pogratulowała wyboru nowemu Członkowi Zarządu Powiatu Zawierciańskiego, życząc 

jednocześnie sukcesów w pracy na rzecz mieszkańców powiatu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Jakub Kosoń (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Szanowna pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Bardzo dziękuję za wszystkie oddane głosy, 

dziękuję za to zaufanie. Mam nadzieję na bardzo dobrą współpracę na linii miasta Zawiercie  

i powiatu zawierciańskiego po to, żeby wprowadzać dalej pozytywne zmiany zarówno  

w Zawierciu, jak na terenie całego powiatu. Jeszcze raz bardzo dziękuję”. 

 

Prezydent Miasta Zawiercia Łukasz Konarski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Chciałbym bardzo podziękować Piotrowi 

Czarnojańczykowi, który przez te 3 lata pełnił ważną funkcję, bardzo ważną funkcję  

w Zarządzie Powiatu. I chciałbym podziękować przede wszystkim za te rzeczy, które udało 

się zrobić dla Zawiercia. Jestem za to bardzo wdzięczny. Przykro mi bardzo, że przechodzisz 

na nowe stanowisko, to jest duże wyzwanie, bo być prezesem spółki, w której również jest  

10 gmin z całego Zagłębia i gdzie trzeba wybudować w dosyć krótkim czasie dużo mieszkań, 

jest to odpowiedzialnym zadaniem, ale wierzę, że sprostasz i nie będzie większych 

problemów przy tym. Dziękuję bardzo. 

Chciałbym pogratulować do dziś mojemu młodzieżowemu zastępcy Jakubowi za tą pracę, 

którą włożył dotychczas w rozwój Zawiercia. Udało się przez ten czas zrobić dużo rzeczy. 

Myślę, że bez siebie by się tego nie udało, nie dokonaliśmy tego. Może tak. Przechodzimy 

teraz do kolejnej fazy. Kolejne 2 lata będą trochę cięższe dla miasta, bo to, co udało nam się 

przygotować, będziemy musieli zrealizować. Dlatego liczę na wsparcie całego Zarządu 

Powiatu i wszystkich radnych, przede wszystkim z Zawiercia, żeby te pomysły, które mamy, 

które już praktycznie są zaprojektowane i w pierwszej fazie realizacji, udało się zrobić, 

wybudować i zorganizować jak najszybciej. Dziękuję również wszystkim radnym, którzy 

głosowali i są dzisiaj obecni na sesji. Ja myślę, że Kuba poprzez współpracę z Wami pokaże, 

na co go stać i że te głosy, które na niego dzisiaj poszły, nie są zmarnowane. Myślę, że te  

2 lata pokaże zarówno wszystkim radnym, jak i też radnym opozycji, że jest tą osobą, która 

powinna pełnić tą funkcję. A Kubo, jeszcze raz zwracam się do siebie, abyś pamiętał  

o Zawierciu i te wszystkie sprawy, które są dla nas ważne w mieście realizował, bo tak 

naprawdę jesteś przedstawicielem miasta Zawiercie w Zarządzie Powiatu. Dziękuję bardzo”. 
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Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Starosto, pani Przewodnicząca, szanowni radni. Jak mieliśmy przed chwilą 

okazję wysłuchać, to nie będzie członek Zarządu Powiatu, tylko członek miasta w Zarządzie 

Powiatu. Wstyd po prostu. Myślę, że panowie, którzy zagłosowali za tym ... Ja nie mam nic 

do tego młodego człowieka, bo jeszcze czas i myślę, że nabierze kiedyś kompetencji, robi 

błyskotliwą karierę w mieście i myślę, że tam powinien pozostać. To, że wzywa go z 

mównicy Rady Powiatu Prezydent do dbania o interesy tylko miasta i realizacji wszystkich 

pomysłów wcześniejszych, zaczętych, tylko na rzecz miasta, no chciałbym państwu radnym 

i panu Staroście przypomnieć, że reprezentujecie wszystkich mieszkańców powiatu 

zawierciańskiego, nie miasta Zawiercie. Takie wycieczki są fajne, ale w Radzie Miasta  

i uważam, że miasto powinno działać u siebie, a my u siebie. No więc jeżeli świetnie kolega 

ma tu zadanie wykonać, żeby wszystkie środki poszły na rzecz miasta, myślę, że radni 

wreszcie się opamiętają, zwłaszcza radni koalicji, którzy głosują za takimi rozwiązaniami, że 

panowie ... no bądźcie poważni, nie kompromitujcie się dalej. Dziękuję”. 

 

Prezydent Miasta Zawiercia Łukasz Konarski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Rozumiem, szanowni państwo, pani Przewodnicząca, że pan radny Jarosław Kleszczewski 

ma jakieś obawy, natomiast proszę być spokojnym. Ja doskonale wiem i pan Jakub Kosoń, 

jaka jest funkcja, że to pracuje dla całego powiatu. Nam też zależy na całym powiecie. 

Dlatego proszę być spokojnym i dać chwilkę czasu. Dziękuję”. 

 

Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Prezydencie, dobrze, że pan tę poprawkę teraz wniósł. Szkoda, 

że w pierwszej wypowiedzi mówił pan tylko o mieście. Wypada jednak na Radzie 

Powiatu myśleć o wszystkich mieszkańcach, a pan teraz poprawił swoje. To powiem 

nawet ten młody człowiek, chociaż zadeklarował, że będzie na rzecz mieszkańców 

powiatu pracował. No nie wypada, tak naprawdę nie wypada. No i dyskusja ad vocem z 

gościem, który nie jest radnym powiatu, uważam, że też pani Przewodnicząca powinna 

wziąć to pod uwagę. Dziękuję”. 

  

Ad.5.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XLIII / 447 / 22   

w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi przekazanej przez Śląskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 17 głosach „za”.   

 

Ad.6.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska   

zamknęła obrady XLIII sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. 

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 10.05. 

 

 

Protokół sporządziła:                        Przewodnicząca Rady Powiatu 

/-/ Anna Bryła                  /-/ Barbara Laskowska    


